

Title (en)
DOOR STOPPER

Title (de)
TÜRSTOPPER

Title (fr)
BUTOIR DE PORTE

Publication
EP 3279421 A1 20180207 (DE)

Application
EP 17184024 A 20170731

Priority
DE 102016114503 A 20160804

Abstract (en)
[origin: AU2017101055A4] Abstract The invention relates to a door stop (10), comprising at least two wedge-like elements (20, 30, 40), wherein each of the 5 wedge-like elements (20, 30, 40) has a floor contact surface (21, 31, 41) and a bearing surface (22, 32, 42), which are disposed at an acute angle (a1, a2, a3) with respect to one another, the floor contact surfaces (21, 31, 41) all being located in a floor surface (11), and each of the wedge-like elements (20, 30, 40) having a longitudinal axis (11, 12, 13) in the floor surface (11) and two of the longitudinal axes (11, 12, 13) in each case including an angle different (P1, P2, P3) from 0° with one another. 2z 25 t LIS ____

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Türstopper (10) mit wenigstens zwei keilartigen Elementen (20, 30, 40), wobei jedes der keilartigen Elemente (20, 30, 40) eine Bodenauflagefläche (21, 31, 41) und eine Anlagefläche (22, 32, 42) aufweist, welche in einem spitzen Winkel ($\pm 1, \pm 2, \pm 3$) zueinander angeordnet sind, wobei die Bodenauflageflächen (21, 31, 41) sämtlich in einer Bodenfläche (11) liegen, und wobei jedes der keilartigen Elemente (20, 30, 40) in der Bodenfläche (11) eine Längsachse (11, 12, 13) aufweist und jeweils zwei der Längsachsen (11, 12, 13) einen von 0° verschiedenen Winkel ($^21, ^22, ^23$) miteinander einschließen.

IPC 8 full level
E05F 5/06 (2006.01); **E05C 17/54** (2006.01)

CPC (source: EP)
E05C 17/54 (2013.01); **E05F 5/06** (2013.01)

Citation (search report)
• [XA] DE 19914548 A1 20001005 - DINGELDEIN FALKO [DE]
• [XI] US 2007192989 A1 20070823 - FARZAN YARON [IL]
• [XA] TW M398010 U 20110211 - UNIV ASIA [TW]

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3279421 A1 20180207; EP 3279421 B1 20190123; AU 2017101055 A4 20170831; DE 102016114503 A1 20180208;
DK 3279421 T3 20190415

DOCDB simple family (application)
EP 17184024 A 20170731; AU 2017101055 A 20170803; DE 102016114503 A 20160804; DK 17184024 T 20170731